
  
 

 
 

Protokół nr 4/2024 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka, 

które odbyło się 19 sierpnia 2024 roku 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.30 

Posiedzenie zakończyło się o godz. 15.37 

Stan członków Komisji – 5 

Obecnych – 4  

 

Lista obecności członków komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Spotkanie prowadziła Pani radna Marta Krasuska – Przewodnicząca Komisji. 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia stałych komisji Rady Miasta Płocka  

z 6 czerwca 2024 r. 

3. Przyjęcie protokołu nr 2 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka z 6 czerwca 

2024 r. 

4. Przyjęcie protokołu nr 3 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka z 17 czerwca 

2024 r. 

5. Analiza realizacji modernizacji pływalni miejskiej „Podolanka”. Koszty pierwotne, zakres 

pierwotny robót, podstawa przesunięć, opóźnień, dodatkowe koszty, rozszerzenie zakresu 

usług. Przyczyny i wyjaśnienie przerw w dostępności pływalni. 

6. Omówienie korespondencji. 

7. Sprawy różne i organizacyjne. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Dzień dobry. 

Witam szanownych Państwa na Komisji Rewizyjnej. Witam osoby zebrane na auli, Państwa 

radnych, przedstawicieli spółki MOSiR i wszystkie osoby, które oglądają naszą dzisiejszą 

transmisję online. Na początku bardzo proszę o sprawdzenie obecności, abyśmy mogli 

rozpocząć. Poproszę o pulpit.” 

 

Wynik głosowania (sprawdzenie obecności): 

4 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Dzisiaj 

obradujemy w trochę mniejszym składzie, jedna osoba nieobecna, ale kworum mamy, tak że 

przechodzimy do porządku obrad. Szanowni Państwo, w punkcie 1… Momencik, bo tutaj się 

trochę… Panie Piotrze, ta wrzutka to teraz, w tym momencie?” 
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[głos z sali niezrozumiały] 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Tak, dobrze. 

Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały na druku numer 80 w sprawie zmiany  

w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka. I tutaj będę prosiła  

o zagłosowanie nad wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad. Bardzo proszę Państwa 

o oddanie głosu.” 

 

Wynik głosowania (wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały na druku nr 80): 

- 4 głosy – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały na druku nr 80 został wprowadzony do porządku obrad. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Szanowni 

Państwo, więc teraz przechodzimy do przyjęcia już zmienionego porządku obrad. Bardzo 

proszę o zagłosowanie. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem porządku obrad?” 

 

Wynik głosowania (przyjęcie zmienionego porządku obrad): 

- 4 głosy – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Po przegłosowaniu przyjęto następujący porządek obrad:  

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia stałych komisji Rady Miasta Płocka  

z 6 czerwca 2024 r. 

3. Przyjęcie protokołu nr 2 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka z 6 czerwca 

2024 r. 

4. Przyjęcie protokołu nr 3 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka z 17 czerwca 

2024 r. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Płocka (druk nr 80). 

6. Analiza realizacji modernizacji pływalni miejskiej „Podolanka”. Koszty pierwotne, zakres 

pierwotny robót, podstawa przesunięć, opóźnień, dodatkowe koszty, rozszerzenie zakresu 

usług. Przyczyny i wyjaśnienie przerw w dostępności pływalni. 

7. Omówienie korespondencji. 

8. Sprawy różne i organizacyjne. 

9. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad pkt. 2 

Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia stałych komisji Rady Miasta Płocka  

z 6 czerwca 2024 r. 

  

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Czy są jakieś 

tutaj uwagi, pytania do tego protokołu? Jeżeli nie ma to bardzo proszę o przyjęcie bądź nie. 

Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu poproszę o zagłosowanie.” 

 

Wynik głosowania: 

- 4 głosy – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Protokół nr 1/2024 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej został przyjęty. 
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Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Kolejny 

protokół.” 

 

Ad pkt. 3 

Przyjęcie protokołu nr 2 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka  

z 6 czerwca 2024 r. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Kto z Państwa 

radnych jest za przyjęciem protokołu?” 

 

Wynik głosowania: 

- 4 głosy – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Protokół nr 2/2024 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej został przyjęty. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Bardzo 

dziękuję. Szanowni Państwo, kolejny protokół – punkt numer 4 dzisiejszego posiedzenia.” 

 

Ad pkt. 4  

Przyjęcie protokołu nr 3 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka  

z 17 czerwca 2024 r. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „I również 

proszę o zagłosowanie kto z Państwa radnych jest za przyjęciem.” 

 

Wynik głosowania: 

- 4 głosy – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Protokół nr 3/2024 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej został przyjęty. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Dobrze. 

Szanowni Państwo, teraz ta wspomniana wcześniej wrzutka, numer 5 na liście dzisiejszego 

naszego posiedzenia.” 

 

Ad pkt. 5  

Projekt uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta Płocka (druk nr 80). 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Zmienia nam 

się skład komisji i musimy ten druk przyjąć bądź nie. Proszę bardzo o zagłosowanie.  

Kto z Państwa z Komisji Rewizyjnej jest za przyjęciem projektu uchwały?” 

 

Wynik głosowania: 

- 4 głosy – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Pięknie 

dziękuję. I – Szanowni Państwo – teraz punkt merytoryczny.” 
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Ad pkt. 6  

Analiza realizacji modernizacji pływalni miejskiej „Podolanka”. Koszty pierwotne, 

zakres pierwotny robót, podstawa przesunięć, opóźnień, dodatkowe koszty, 

rozszerzenie zakresu usług. Przyczyny i wyjaśnienie przerw w dostępności 

pływalni. 

 

Materiał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Bardzo szeroki 

materiał został przesłany tutaj ze strony spółki. Są też Panowie reprezentujący, jest prezes  

i Pan dyrektor. Czy Państwo radni macie jakieś pytania do tego materiału bądź inne? Z sali 

nie widzę. A ja tylko tak od siebie zapytam Pana prezesa: czy znany jest termin już 

przekazania do użytku? Bardzo proszę. Poprosimy o włączenie mównicy. Proszę spróbować 

teraz.” 

 

Pan Marcin Jeżewski Prezes Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji powiedział: „Szanowna 

Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo! Szanowni Panowie Radni! W tej chwili jesteśmy na 

etapie kończenia tej inwestycji. We wrześniu odbędą się odbiory tej części dotyczącej wieży  

i zjeżdżalni, ponieważ na nią niezbędne jest uzyskanie pozwolenia na użytkowanie. Pozostała 

część jest oddana do eksploatacji od 12 stycznia tego roku.”  

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Bardzo 

dziękuję. Panie prezesie, czy jakieś problemy pojawią się teraz w ostatnim czasie, czy 

wszystko jest na bieżąco, nic się tam nie dzieje niepokojącego?” 

 

Pan Marcin Jeżewski Prezes Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji powiedział: „Nie, na ten 

moment nie widzę żadnych zagrożeń.” 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Bardzo 

dziękuję. Dziękuję pięknie.” 

 

Pan Marcin Jeżewski Prezes Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji powiedział: „Dziękuję 

bardzo.” 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Panowie, 

jakieś pytania? Nie. Bardzo dziękuję Panom za przybycie, bardzo dziękuję za przygotowanie 

materiału.” 

 

Raport ze wszystkich głosowań stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt. 7 

Omówienie korespondencji. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Nie dotarła do 

nas żadna korespondencja.” 

 

Ad pkt. 8 

Sprawy różne i organizacyjne. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „W sprawach 

różnych i organizacyjnych informacja: kolejne posiedzenie Komisji Rewizyjnej zaplanowane 

jest na 16 września, poniedziałek, godzina 15.30.” 

 

 

 

 

 



5 

 

 

Ad pkt. 9 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Z mojej strony 

to wszystko. Bardzo Państwu dziękuję za udział w dzisiejszym posiedzeniu i do zobaczenia. 

Pozdrawiam.” 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej  

/-/ Marta Krasuska 

 

 

 

 

Protokołowała: 

/-/ Małgorzata Danieluk 

 

 

 

 

 

 


